
دادگاه رسيدگي به پرونده اتهامات مديرعامل 
س�ابق بانك هاي ملت و پارس�يان ب�ا معرفي 
اعجوبه اي كه با حمايت مديرعامل به عضويت 
هيئت مديره رس�يده بود، خبرساز شد. مجيد 
س�عادتي به قدري مورد حمايت بود كه س�اير 
مدي�ران ب�ه وي »مجي�د دلبندم« لق�ب داده 
بودن�د. وي هف�ت س�ال قب�ل، ماهي۱۲هزار 
يورو حق�وق مي گرف�ت و در ح�ال حاضر هم 
با دزديدن اس�ناد به انگليس گريخته اس�ت. 
دومين جلسه رس��يدگي به پرونده اتهامات علي 
ديواندري و هش��ت متهم ديگر مبني بر اخلال در 
نظام اقتصادي كشور از طريق تشكيل و سردستگي 
ش��بكه كلاهبرداري و خيانت در امانت نسبت به 
وجوه بانك هاي ملت و پارس��يان، روزگذشته در 
شعبه اول دادگاه ويژه مفاسد اقتصادي به رياست 

قاضي موحد برگزار شد. 
 بانك طلب خود را نمي گرفت!

در ابتداي جلسه قاضي موحد گفت: سه متهم اين 
پرونده يعني رحمت الله باختري، سمانه حضرتي 
آشتياني و مجيد سعادتي همچنان متواري هستند 
و حس��ب اطلاع به خارج از كشور فرار كردند، ولي 

وكلاي آنها در دادگاه حضور دارند. 
در ادامه جلس��ه متهم فلاحتيان با اشاره به وجوه 
دريافت شده از بانك پارسيان بيان كرد: وجوهي كه 
از بانك پارسيان دريافت شده براي تسويه حساب 
بدهي هاي بانك ملت بوده اس��ت؛ نمي دانم بدهي 
۲۲۰ميليون درهمي به بانك پارسيان از كجا آمده، 
زيرا تمام مطالبات من از بانك پارسيان بسيار كمتر 
از اين مبلغ بوده است. به طور كلي مبلغ ۳۰ميليون 
دلار كه حدود ۱۰۰ميليون درهم مي شود از بانك 

پارسيان تس��هيلات گرفته ام.  قاضي موحد گفت: 
ش��ما در اقرارنامه مقيد نكرديد ب��ه اينكه طلب را 
وصول و س��پس بدهكاري خود را پرداخت كنيد 
بلكه گفته ايد، ظرف دو ماه پرداخت خواهيد كرد.  
متهم فلاحتيان با بيان اينكه براي پرداخت بدهي 
اقدام كرده ام، گفت: ۱۰ بار به بانك ملت رفتم، اما 

پول نگرفته ام!
 ۳۶ ميليون دلار جهت خريد كشتي

قاضي موحد هم با بيان اينكه مي توانستيد آن مبلغ 
را به صندوق اماني دادگس��تري ببريد، اما اين كار 
را نكرديد، گفت: شما مي گوييد پول بردم و قبول 

نكردند؛ حالا پول را بياوريد، من قبول مي كنم!
در ادامه جلسه مديرعامل شركت پارسيس كيش 
با معرفي خود به عنوان علي عربي مديرعامل اين 
شركت كه ۱۰۰درصد آن متعلق به بانك پارسيان 
است، گفت: ادعاي آقاي فلاحتيان كه گفته طلب 
بان��ك را پرداخت كرده اس��ت را تكذيب مي كنم. 
بدهي ايشان بدون احتساب جريمه 6 ميليون دلار 
و با احتس��اب جريمه از ۹ ميليون دلار هم بيشتر 
مي شود.  مديرعامل شركت پارسيس كيش گفت: 
در سال ۹۳ متعاقب طرح خريد كشتي در راستاي 
موضوع مأموريت شركت جهت دورزدن تحريم ها، 
مديران ش��ركت را متقاعد به پرداخت ۳6ميليون 
دلار جهت خريد كشتي كردند كه مشخص شد، 
گزارش ها صوري اس��ت و صرفاً براي ربودن مال و 
اموال شركت و بانك پارسيان متعلق به بيت المال 

صورت گرفته است. 
 حمايت ديواندري از بدهكار بزرگ بانكي

در ادامه جلسه هم قاضي موحد از نماينده دادستان 
خواس��ت تا كيفرخواس��ت را ارائه دهد و نماينده 

دادستان هم به شركت داريس زيرمجموعه بانك 
ملت كه به ص��ورت هيئت امنايي اداره مي ش��د، 
پرداخ��ت و گف��ت: داري��س داراي ۳۰ش��ركت 
زيرمجموع��ه بود كه س��ه عضو اصل��ي آن آقايان 
ديواندري، س��عادتي و آرام بودند كه همه جرائم و 

فساد در دو شركت زيرمجموعه رخ داده است. 
قهرماني اضافه كرد: آقاي ديوان��دري تأييد كرده 
كه تا ۱۵۰ ميلي��ون درهم به فلاحتي��ان داده ، اما 
سؤال اينجاس��ت كه چطور بدون مصوبه اين پول 
واريز شده در حالي كه فلاحتيان طبق اعلام بانك 
مركزي و سازمان خصوصي جزو بدهكاران بزرگ 
بانكي بوده است. در اين روند فساد علي ديواندري و 
مجيد سعادتي متهم به اخلالگري در نظام اقتصادي 
از طريق خيانت در امانت و آقاي فلاحتيان متهم به 

تحصيل مال نامشروع است. 
 تأييد مادرزن مديرعامل 

وي با اشاره به اينكه متهم مجيد سعادتي از كشور 
فرار كرده و در انگلستان اقامت گرفته است، گفت: 
هر روز لوايح كذب مي فرس��تد و اس��ناد و مدارك 
بانك را هم با خود برده است! آقايان به مدت هشت 
ماه پياپي ارز دولتي را به صورت مخفيانه به آقاي 
فلاحتيان مي دادند و در اين م��دت فلاحتيان به 
سعادتي س��ود مي داده! مبلغ س��ود كه به عنوان 
حق حساب سعادتي واريز داده مي شده 6ميليون 

درهم بوده است. 
قاضي موحد بيان كرد: سعادتي كيست و چه ميزان 

تسهيلات دريافت كرده است؟
نماينده دادس��تان گفت: ديواندري با آقاي مجيد 
سعادتي ارتباط داشته است، اينكه آقاي سعادتي 
چگونه وارد بانك ملت  ش��ده، جاي س��ؤال است. 

ديواندري ايشان را وارد هيئت مديره كرده و اظهارات 
مادرزن آقاي ديواندري موجود است كه مي گويد، 
ايشان شخصاً سعادتي را انتخاب كرده و ارتباط اين 
دو آنقدر وسيع بوده كه مجيد سعادتي در بانك ملت 

به مجيد دلبندم معروف بوده است. 
 سوء استفاده از عنوان فرزند شهيد

قاضي موحد از نماينده دادستان پرسيد: آقاي مجيد 
سعادتي تخصصي داشته است؟ 

قهرماني گفت: خير، در س��ن ۲۱ س��الگي ديپلم 
را با مع��دل ۱۰/۲۵ اخذ كرد و ليس��انس خود را 
در دانش��گاه آزاد پس از طي شش س��ال با معدل 
۱۱/4۳گرفته! اقدامات ناشايس��ت وي زياد بوده 
و آقاي ديواندري ب��ا گزارش دهن��دگان برخورد 

مي كرده و به عبارتي سعادتي مصون بوده است. 
وي گفت: ما در بررسي پرونده هايش در بانك ديديم 
در امتيازات ايش��ان اين چنين آمده كه از خانواده 
شهيد است، اما وقتي بررسي كرديم ديديم ايشان 
جزو خانواده شهدا نيست. همچنين متوجه شديم 
ايشان با ۱۹سال سابقه بازنشسته شده است. آقاي 
سعادتي ظرف سه س��ال كه سابقه مدير شعبه اي 
درجه۳ داشته در شعبه مستقل مركزي بانك ملت 

رئيس مي شود. 
 نقل مكان از پيروزي به نياوران

قهرماني گف��ت: مديران��ي در اين س��طح حدود 
۲۵س��ال س��ابقه كار و حدود هفت يا هشت سال 
سابقه مديريت شعبات ممتاز را دارند. وي به شركت 
اميد دارو سلامت تس��هيلات داده، اما 4۹ميليارد 
تومان بدهي دارد و يكي از سهامداران اين شركت 
همسر آقاي سعادتي بوده! ايشان حتي به پدر و مادر 

خودش هم تسهيلات داده است. 
نماينده دادستان اين گونه ادامه داد: سعادتي بعد 
از اينكه بازنشسته مي شود، آقاي ديواندري ايشان 
را به عنوان مدير معرفي مي كند و ماهانه ۱۲هزار 
يورو به ايشان حقوق مي داده اس��ت و اين حقوق 
را از ارديبهشت سال ۹۱ تا آبان ۹۲ دريافت كرده 
است. آقاي سعادتي حتي بعد از اينكه مديرعامل 
مي ش��ود خانه ش��ان از خيابان پيروزي به نياوران 

منتقل مي شود. 
 وضعيت قرمز اينترپل براي سعادتي

قاضي موحد گفت: سعادتي چگونه اسناد بانك را 
برده است؟

نماينده دادستان گفت: اسناد بانك يك سرور است 
و اين را آقاي ديواندري بايد توضيح دهد. 

در ادام��ه دادگاه قاضي موحد، خط��اب به وكيل 
سعادتي گفت: شما نمي تواني وكالت كني چراكه 
اطلاعات را از دادگاه جمع آوري و با موكلت كه در 
انگليس اس��ت، هماهنگ مي كني. بايد دادگاه را 
ترك كنيد و مي گوييم كه شما را در جلسات بعدي 
راه ندهند.  قاضي از نماينده دادس��تان پرسيد: آيا 
آقاي سعادتي اقامت گرفته يا اينكه براي پناهندگي 

اقدام كرده است؟
نماينده دادستان گفت: ش��كل آن را نمي دانم، اما 
از طريق اينترپ��ل وضعيت قرمز ايش��ان را اعلام 

كرده ايم. 
در نهايت قاضي با بيان اينكه جلسه بعدي متعاقباً 

اعلام خواهد شد، به جلسه روزگذشته پايان داد. 
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طبق رأيي كه دو روز پيش ديوان عدالت اداري صادر كرده است، آزمون وكالت كانون هاي وكلاي دادگستري قانوني نيست

کانون وکلاي دادگستري نمي تواندآزمون وکالت  برگزار کند

فرار »مجيد دلبندم« از بانك ملت به لندن!
مجيد سعادتي با حمايت مديرعامل وقت بانك ملت به پست هاي حساس رسيد 

و دهها ميليارد تومان تسهيلات غيرمجاز داد. اكنون هم با دزديدن مدارك بانك به انگليس فرار كرده است 

در حال�ي ك�ه ب�ا 

كبري فرشچي 
اص�لاح آيين نامه   گزارش  2

اجراي�ي »قان�ون 
استقلال كانون وكلاي دادگس�تري« در سال 
88، قوه  قضائي�ه مرجع ص�دور پروانه وكالت 
اس�ت و مع�اون اول قوه قضائي�ه ي�ا نماينده 
قوه قضائيه پروانه وكال�ت را صادر مي كند، اما 
۱0سالي مي شود كه كانون وكلاي دادگستري به 
ش�كل موازي براي خ�ودش آزم�ون برگزار و 
پروانه وكالت صادر مي كند! با قرار قطعي صادر 
ش�ده از س�وي مرتضي علي اش�راقي، معاون 
قضاي�ي دي�وان عدال�ت اداري مبن�ي ب�ر 
لازم الاجراب�ودن اصلاحي�ه آيين نامه اجرايي 
لايحه اس�تقلال كان�ون وكلاي دادگس�تري 
مصوب سال 88 اندك شبهه هاي باقيمانده در 
اين رابطه هم برطرف شده و ديگر كانون وكلا به 
لحاظ قانوني نمي تواند پروانه وكالت صادر كند. 
تصويب »قانون استقلال كانون وكلاي دادگستري« 
به سال ۱۳۳۱ باز مي گردد. در آن سال چيزي به نام 
قوه قضائيه وجود نداشت و رتق و فتق تمامي امور 
مربوط به وكالت و قضاوت بر عهده وزير دادگستري 
بود.»قانون اس��تقلال كانون وكلاي دادگستري« 
نيز بعد از تصويب در س��ال ۱۳۳۱ در سال ۱۳۳4 
از سوي وزير دادگس��تري براي اجرا ابلاغ شد، اما 
بعد از انقلاب اختيارات وزير دادگستري به رئيس 
قوه قضائيه محول شد و مرحوم آيت الله شاهرودي 
رئيس وقت قوه قضائيه در سال 88، آيين نامه اجرايي 
لايحه استقلال كانون وكلاي دادگستري را اصلاح 
كرد. با اين اصلاحيه، قوه قضائيه مرجع صدور وكالت 
است و معاون اول قوه قضائيه يا نماينده قوه قضائيه 
پروانه وكالت را صادر مي كند. علاوه بر اين آزمون 
وكالت، هم كتبي و هم شفاهي و با نظارت نماينده 
قوه قضائيه انجام مي ش��ود، اما كانون هاي وكلاي 
دادگستري زير بار اجراي آيين نامه جديد نرفت و 

همچنان براي خودش آزمون برگزار و پروانه وكالت 
صادر مي كند. 

  ۲ سال توقف و 8 سال تعليق براي اجراي 
آيين نامه اصلاحي 

 كانون هاي وكلاي دادگستري حتي توانستند با 
جلب نظر رئيس وقت قوه قضائيه براي دو س��ال 
از سال 88 تا سال ۹۰ اجراي اصلاحات آيين نامه 
اجرايي لايحه استقلال كانون وكلاي دادگستري 
را متوقف كنند و بعد از س��ال ۹۰ نيز اجراي اين 
اصلاحيه مشمول قاعده ش��ايد وقتي ديگر شد، 
اما حالا با پيگيري و ش��كايت ب��ه ديوان عدالت 
اداري، مرتضي علي اشراقي، معاون قضايي ديوان 
عدالت اداري براي اجراي آيين نامه اجرايي لايحه 
استقلال كانون وكلاي دادگستري مصوب سال 
88 رأي قطعي صادر كرد كه طبق آن كانون وكلا 
ديگر نمي تواند پروانه وكالت صادر كند و صدور 

آن بر عهده قوه قضائيه است. 

  س�از و كاره�اي مان�دگاري كانون هاي 
وكلاي دادگستري 

كانون هاي وكلاي دادگستري قدمتي طولاني دارد 
و راهكارهايي را براي حف��ظ بقا و ماندگاري خود به 
كار مي گيرند. اين كانون ها براي قضات بازنشسته، 
بازخريد و حتي اخراجي پروانه وكالت صادر مي كنند. 
برخي از نمايندگان مجلس هم اغلب نمك گير آنها 
مي ش��وند چون به صرف س��ابقه حضور در مجلس 
آنها هم حقوقدان به شمار آمده و از سوي كانون هاي 
وكلاي دادگس��تري داراي پروانه وكالت مي شوند. 
برخي از اساتيد حوزه حقوق هم گروه ديگري هستند 
كه به س��ادگي مي توانند پروانه وكالت اين كانون را 
بگيرند و شايد همين ساز و كارها و نمك گير كردن 
افراد متنفذ باعث شده تا اين كانون ها بر خلاف قانون 

بتوانند آزمون برگزار و پروانه وكالت صادر كنند. 
  آيين نامه اي كه منسوخ شده

حامد دهقان از آيين نامه اجرايي لايحه اس��تقلال 

كانون وكلاي دادگس��تري به ديوان عدالت اداري 
شكايت كرده اس��ت. اما موضوع اين شكايت طرح 
اين سؤال است:»چرا طبق اين آيين نامه، قوه قضائيه 
براي دانش آموختگان رشته حقوق پروانه كارگشايي 
صادر نمي كند؟ زيرا طبق تبصره ۲ ماده يك قانون 
وكالت براي صدور پروانه كارگش��ايي، قوه قضائيه 
مي تواند براي كساني كه معلومات حقوقي و قضايي 
دارند، پروانه كارگش��ايي صادر كند ت��ا در برخي 

پرونده هاي قضايي بتوانند ورود كنند.«
به گفته وي پرون��ده در هيئ��ت تخصصي ديوان 
مطرح شد و قضات هيئت تخصصي به اين نتيجه 
رسيده اند كه آيين نامه مورد شكايت منسوخ شده 
و در سال 88 توسط رئيس قوه قضائيه اصلاح شده 
و مدت زمان توقف اجراي آن نيز به پايان رس��يده 
اس��ت؛ بر اين اس��اس موضوع را به رئيس ديوان 
عدالت اداري گ��زارش و در نهايت طبق قراري كه 
صادر شده، چون آيين نامه سال ۱۳۳4 منسوخ و 
آيين نامه سال 88 لازم الاجرا شده، كانون هاي وكلا 

ديگر نمي توانند آزمون وكالت برگزار كنند. 
  آزموني كه قانوني نيست

دهقان همچنين درباره آزموني كه قرار اس��ت 
كانون هاي وكلا در آذر امس��ال برگ��زار كنند، 
مي گويد :»آزمون امس��ال يك مرحله اي است 
در صورتي كه طب��ق آيين نامه س��ال 88 بايد 
آزمون دو مرحله و به صورت كتبي و ش��فاهي 
باشد؛ در آيين نامه سال 88 براي آزمون ۹ منبع 
پيش بيني ش��ده، اما منابع آزمون كانون وكلا، 
شش مورد بيش��تر نيس��ت و حقوق ثبت، فقه 
در تحريرالوسيله امام خميني)ره( و بحث امور 
حس��بي وجود ندارد كه اينها همه در آيين نامه 
پيش بيني شده است و بر همين اساس، آزموني 
كه قرار اس��ت امس��ال كانون وكلا برگزار كند، 
غيرقانوني است و حتي دادخواست ابطال آزمون 

را به دادگستري تهران داده ايم .«

در اين ستون پيام ها،  متن ها، عكس نوشت ها و خبرهاي كوتاه 
منتشر ش�ده در فضاي مجازي را منتش�ر خواهيم كرد؛ بدون 
هيچ گونه توضيح و تفسير. بازنشر اين موارد هم به منزله تأييد 

يا رد محتواي هيچ كدام از آنها نيست. 
-----------------------------------------------------
 هاني هاش�مي توئيت زد: چجوريه وقت��ي مي خوان برامون 
تبليغ بازرگاني بسازن همه توي خونه هاي بزرگ و مجلل زندگي 
مي كنن با چش��ماي زاغ و لباس هاي رنگ و وارنگ و كت شلوار و 
مانتو هاي شيك، ولي تا مي خوان سينمايي بسازن همه شهر معتاد، 
خراب و داغونه؟ بعد مي بيني يه نفر با يه زير پيراهني چند س��ال 

جايزه مي گيره!
-----------------------------------------------------

  محمدصادق جهانبخش اين عكس را منتشر كرد و نوشت: 
اينجا خانه ناصر قوامي، امام جماعت متحصنان مجلس ششم و بزرگ 
اصلاحات قزوينه و همين طور كه مي بينيد فقط شهرداري اندازه جلوي 

خونه ايشون بودجه و آسفالت داره! 
-----------------------------------------------------
  سقايي نوش�ت: س��هميه فرزندان هيئت علمي رانت كثيف 
و ظلم آش��كار در حق تمام بچه هايي اس��ت كه از اولين روز دوره 
متوسطه دوم تا شب كنكور اضطراب قبول ش��دن دارند. با رانت 
قبول مي شوند، با رانت س��ركار مي روند و فردا هم يكي اعتراض 
كند، مي گويند اين پس��ت حق من اس��ت چون در فلان دانشگاه 

دولتي مدرك گرفتم. 
-----------------------------------------------------

  هاتف خالدي با انتشار اين عكس توئيت زد: بگذاريد خيال كنم 
مسئله ورود زنان به استاديوم ها همين امروز حل شده است. آيا من دلم 
مي خواهد كه دخترم پايش را در جايي مثل استاديوم آزادي بگذارد؟ 
جواب من مس��لماً خير اس��ت. من از كودكي براي تماشاي بازي هاي 
پرسپوليس به اس��تاديوم آزادي رفته ام و حق دارم بگويم كه محيط 
آنجا ابداً براي زنان مناسب نيست: فرهنگ عمومي تماشاچيان پايين 
است. فحش ها و ش��عارهاي جنس��ي و زننده عادت تماشاگران است. 
محيط استاديوم آلوده، زمين ها پر از آشغال، و صندلي ها غالباً شكسته 
است و بر كل فضاي چمن س��بز هاله اي از دود سيگار سوار است. يك 
محيط بسيار معذب و سخت و كثيف. استاديوم آزادي حتي توالت تميز 
ندارد و آنچه هست يك آبريزگاه به شدت كثيف و فرسوده است. در كل 
استاديوم، يك رستوران يا فروشگاه بهداشتي پيدا نمي شود. سيستم 
بليت فروش��ي هنوز جوابگو نيست. صف هاي بازرس��ي بدني طويل و 
ازدحام و شلوغي خارج از توان و تحمل زنان است. محيط استاديوم در 
يك جاي پرت و بياباني است. تجاوز و زورگيري كاملًا محتمل است. با 
اين توصيفات، زيرساخت ها براي حضور زنان در آزادي آماده است؟ من 

كه اين طور فكر نمي كنم. 
-----------------------------------------------------

  يك كاربر اين عكس را منتش�ر كرد و نوشت: وقتي قهرمانان 
واقعي رو معرفي نمي كني، قهرمانان پوشالي و خيالي هاليوودي ذهن 
و مغز بچه ها رو تسخير مي كنه. آقاي وزارت ارشاد، آقاي صداوسيما و 
آقاي سازمان تبليغات مثلًا اسلامي! فرهنگسازي از همين جا ها شروع 
مي شه. شهدا كه از كتاب، فيلم و كوچه ها بيرون برن، بتمن، اسپايدرمن 

ميشه روياي اونا. 
-----------------------------------------------------

  حجت نيكي ملكي با انتش�ار اين عكس نوش�ت: اينجا 
اس��تان كرمانش��اه. ۵۰كيلومتري مرز. گاوداري ۱۰۰رأسي به 
همت بنياد بركت س��تاد اجرايي فرمان امام تبديل ش��د به يك 
گاوداري هزار و ۳۰۰ رأسي و ۵۲ شغل ايجاد شد. اين فقط يك 
نمونه است. سرتاسر كشور و به خصوص مناطق محروم پر است 
از اين نمونه ها. با اين روش ها س��ال قبل 4۰ هزارشغل مستقيم 

توسط ستاد ايجاد شد. 
-----------------------------------------------------

  صادق نيكو با انتشار اين عكس نوشت: شما پول داشته باشي 
مي توني با پول مدرك بهترين دانشگاه هاي ايران رو هم بگيري! با پول 

هركاري ميشه كرد. 

  صدر اعظم نوري عضو شوراي اس��لامي شهر تهران با بيان اينكه در 
بيشتر نقاط دنيا اس��تفاده از پلاستيك محدود ش��ده است، گفت: اما 

همچنان در تهران روزانه ۳هزار تن پلاستيك مصرف مي شود. 
  رئيس س��ازمان نظام روانشناسي و مش��اوره با بيان اينكه براساس 
اس��تانداردهاي جهاني به 4۰۰ هزار روانش��ناس در كشور نياز داريم، 
گفت: در حال حاضر حدود ۳۰ هزار روانشناس در نوبت دريافت پروانه 

هستند و 6هزار نفر هم پروانه فعاليت دارند. 
  سورنا س��تاري معاون علمي فناوري رياس��ت جمهوري در مراسم 
افتتاحيه پنجمين نمايشگاه ايران فارما گفت: ارزش توليدات داروهاي 
بايوتك ايران ۱/۲ميليارد دلار است. وي همچنين تصريح كرد: فهرستي 
از محصولات دارويي كه ارزبري آنها بالغ بر ۵۷۰ ميليون دلار است، تهيه 

شده و به  دنبال توليد آنها هستيم. 
  شهردار تهران در پاسخ به سؤال خبرنگار فارس مبني بر اينكه از چه 
زماني مردم طعم خوش عدم اس��تفاده از خودروي ش��خصي را خواهند 
چشيد، گفت: من ترجيح مي دهم به اين سؤال با يك شعر و ضرب المثل 

پاسخ بدهم كه مي گويند:»كس نخارد پشت من جز ناخن انگشت من.«
  وزير آموزش و پرورش گفت: در حال حاض��ر آيين نامه رتبه بندي 
معلمان در كميسيون اجتماعي دولت است و تا دو، سه هفته آينده به 

صحن دولت خواهد رسيد كه با تصويب دولت اجرا مي شود. 
  شركت بهره برداري مترو تهران اعلام كرد: ۱۳هزار دوچرخه سوار 

تهراني از آذر سال گذشته تاكنون با مترو تردد كرده اند. 
  مدي��ركل تجهي��زات و ملزومات پزش��كي تأكيد ك��رد كه فروش 
هرگونه ايمپلنت ارتوپ��دي و اقلام جانبي آن به بيم��ار ممنوع بوده و 
تأمين كنندگان و توزيع كنندگان آن صرفاً مجاز به فروش به مؤسسات 

پزشكي مصرف كننده اين گونه كالاها هستند. 
  وزير تعاون، كار و رفاه اجتماعي از موافقت معاون اول رئيس جمهور با 

اختصاص يارانه هاي حذفي به جامعه معلولان كشور خبر داد. 
  مديركل امور فرهنگي و اجتماعي صندوق بازنشس��تگي كشوري 
گفت: ثبت نام اينترنتي مرحله نخس��ت وام ضروري ۷ميليون توماني 

بازنشستگان و وظيفه بگيران اين صندوق در سال ۹8 آغاز شد. 
  معاون محيط طبيعي سازمان حفاظت محيط زيست گفت: متأسفانه 
برخي افراد ناآگاه به دنبال كسب درآمد از غارها با تغيير ساختار آن و 

نورپردازي در غارها هستند. 
  رئيس اداره بهداش��ت دهان و دندان وزارت بهداشت از برنامه هاي 
وزارت بهداشت در خصوص غربالگري سلامت دهان  و دندان ۷ميليون 
دانش آموز در س��ال تحصيلي ج��اري خبر داد و گفت: امس��ال طرح 
پيشگيري از پوسيدگي دندان در مدارس از اواسط آبان ماه آغاز شده و 

تا پايان سال تحصيلي ادامه خواهد داشت. 
  معاون توس��عه منابع و پشتيباني س��ازمان پژوهش و برنامه ريزي 
آموزشي با اشاره به توزيع كتب درسي در ميان دانش آموزان، نسبت به 
عدم ثبت نام و سفارش كتاب درسي يك درصد از دانش آموزان اظهار 
اميدواري كرد كه ع��دم ثبت نام به معناي نيامدن به مدرس��ه و ترك 

تحصيل آنها نباشد. 

رونمايي از 2هزار تمثال شهيد 
به طور همزمان در 22 منطقه تهران

روزگذش�ته با حض�ور ش�هردار ته�ران و جمعي از مس�ئولان از 
۲هزار تمث�ال ش�هداي پايتخ�ت رونمايي ش�د و اولي�ن تمثال 
ش�هدا در خياب�ان ب�رادران ش�هيد ع�رب س�رخي نصب ش�د. 
مجتبي سالك، رئيس سازمان بسيج شهرداري با بيان اينكه شش ماه 
پيش در مورد اصلاح تابلوهاي نام شهدا و تمثال آنها صحبت كرديم و 
همان جا شهردار تهران موافقت خود را اعلام و بودجه مورد نظر را تأمين 
كرد، گفت: هنوز مسائل موجود در فضاي مجازي شكل نگرفته بود كه 

موافقت شهردار را در مورد تمثال شهدا دريافت كرديم. 
همچنين سردار يزدي، فرمانده سپاه محمدرسول الله نيز با اشاره به ياد 
و نام شهداي عرب سرخي گفت: شهدا نشان عزت و افتخار ما هستند 
و تمثال شهدا برگي در خيابان هاي ماست كه هر روز به ياد آنها باشيم 
و يادمان نرود كه چه ديني گردن ما دارند و ان شاءالله كه مديون شهدا 
نباشيم.  در ادامه پيروز حناچي شهردار تهران نيز در سخناني كوتاه با 
بيان اينكه به رسم قدرداني شهدا خدمت پدر سه شهيد عرب سرخي 
رسيديم، گفت: خداوند ما را شرمنده شهدا نكند و اميد است به بركت 

خون شهدا شهرمان عطرآگين از نام و ياد شهدا باشد. 
همچنين حجت الاس��لام ابوترابي فرد امام جمع��ه موقت تهران نيز با 
بيان اينكه طي ماه  هاي گذشته با هماهنگي س��پاه پاسداران تهران و 
شهرداري تهران آراسته شدن محلات تهران به نام شهدا در دستور كار 
قرار گرفته، گفت: تهران ۳۳ هزار شهيد تقديم كرده است و اميدواريم 
بتوانيم اين انقلاب را كه مرهون مرجعيت امام خميني )ره( اس��ت و با 

خون شهدا آبياري شده را به دست امام عصر برسانيم. 

عليرضا سزاوار
  گزارش  یک

اسكان ۳۰ هزار زائر كربلا 
در صحن حضرت زينب)س(

رئيس س��تاد بازس��ازي عتبات عاليات گفت: اربعين امسال ۳۰هزار 
زائر در فضاه��اي مختلف صحن در حال اح��داث حضرت زينب )س( 
در جوار حرم مطهر امام حس��ين)ع( اس��كان داده مي ش��وند. محمد 
جلال مآب اظهار كرد: صحن حضرت زين��ب)س( از ۱۰ صفر پذيراي 
موكب ها و زائران اربعين خواهد بود. وي اف��زود: پس از كنگره عظيم 
اربعين، عمليات نازك كاري در بخش هايي از س��ازه طرح كه عمليات 
سفت كاري آن به اتمام رسيده، آغاز خواهد شد. وي همچنين درباره 
طرح توس��عه حرم مطهر علوي متذكر ش��د: اين طرح كه مزين به نام 
صحن و شبستان حضرت زهرا)س( است، بيش از ۹۰درصد پيشرفت 
فيزيكي دارد كه با همت تمامي عوامل اجرايي و بس��يج امكانات ستاد 
بازسازي عتبات عاليات، تمامي عمليات  اجرايي آن تا پايان امسال به 

اتمام خواهد رسيد. 
-----------------------------------------------------

۱2 هزار اتوبوس  و كاميون
در خدمت  جابه جايي زوار اربعين

وزي�ر كش�ور گف�ت: بيش�ترين تع�داد زائ�ر ك�ه از س�وي 
اي�ران ب�راي ش�ركت در مراس�م اربعي�ن رفت�ه بودن�د، 
مرب�وط ب�ه س�ال ۹۶ ب�ا ۲ميلي�ون و ۵00 ه�زار نفر بوده اس�ت. 
رحماني فضلي خاطرنش��ان كرد: آمادگي تهيه و توزيع ۱64 ميليون 
وعده غذايي و برپايي ۲ هزار و 6۰۰ موكب را داريم؛ اين راه هم يادآوري 
كنم كه در سال گذشته 64 ميليون وعده غذايي و ۲ هزار و 8۰ موكب 
برپا شده است؛ خدمات براي اين مراسم به مدت پنج روز افزايش پيدا 
كرده و زمان خدمات دهي را افزايش داديم و بازه زماني بيشتري را به 
زائراني كه قصد شركت در اين مراس��م دارند، خدمت ارائه مي دهيم. 
بحث حمل و نقل يكي از اولويت هاي ما بوده و مشكلي در تأمين و تردد 
وس��ايل نقليه مثل قطار، هواپيما و غيره نداريم و با ۱۲هزار اتوبوس و 

كاميون آماده تر از سال گذشته هستيم. 

رضا دهشيري |  جوان


